

Level: Two

Subject: Islamic Education

Due date: 25/01/2026



المستوى: الثاني

المادة: التربية الإسلامية

تاريخ التسليم: ٢٥ / ١ / ٢٠٢٦

ملاحظة مهمة: يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

Important Note: Only the answers are to be written in the homework book if required.

- مراجعة موضوع (بر الوالدين) على الصفحة ١٠٠ من كتاب التربية الإسلامية للمناقشة داخل الفصل للتأكد من الاستيعاب.
 - مراجعة موضوع (عقوق الوالدين) على الصفحات ١٠١ – ١٠٤ من كتاب التربية الإسلامية ٢ للمناقشة داخل الفصل للتأكد من الاستيعاب.
 - مراجعة حديث (اللهم إجز أمي وأبي عني خير الجزاء على الصفحة ١٠٢ من كتاب التربية الإسلامية للتأكد من الحفظ والاستيعاب.
- Revise the topic of (Birrul-Waledain) on P.100 in the Islamic Education Book – Step 2 to discuss in the classroom to verify understanding.
 - Revise the topic of (Displeasing the Parents is a Great Sin) on P.101 in the Islamic Education Book – Step 2 to discuss in the classroom to verify understanding.
 - Revise hadith (Allahumma ijzi ummi wa abi anni khayral jazai) on P.102 in the Islamic Education Book – step 2 to verify memorisation and understanding.

التمرين الأول: أجبوا عن الأسئلة التالية:

Exercise 1: Answers the following questions:

1. What does kindness to parents mean ?

.....
.....
.....

2. How do you show love to your parents ?

.....
.....
.....

3. What happens if you disobey your parents ?

.....
.....
.....